
 
PROTOKÓŁ NR 16/04 

 POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW 
SEJMIKU WOJEWÓDZTWA ŚWIĘTOKRZYSKIEGO 

W DNIU 20 KWIETNIA 2004 ROKU  
 

Obrady Komisji prowadził Przewodniczący Komisji – Andrzej Nowak.  
 
W posiedzeniu uczestniczyło 6 członków Komisji oraz goście zgodnie z załączonymi 
listami obecności (załącznik nr 1 i 2 do protokołu).  
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14:00. 
 
Przewodniczący obrad  - przedstawił projekt porządku posiedzenia:  
 
 

1. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu województwa za 2003 rok. 
2. Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/246/2000 

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 16 października 2000 r. w 
sprawie ustalenia stawki najniższego wynagrodzenia pracowników 
zatrudnionych w wojewódzkich samorządowych jednostkach organizacyjnych 
Województwa Świętokrzyskiego oraz akceptacji punktu. 

3. Informacja o realizacji kontraktu wojewódzkiego na lata 2001 – 2003.  
4. Ocena stanu przygotowań samorządu województwa do realizacji zadań 

wynikających ze Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju 
Regionalnego.  

5. Sprawy różne.  
 
Komisja jednomyślnie przyjęła ww. porządek posiedzenia.  
 
Ad. 1.  
Członkowie Komisji otrzymali Sprawozdanie z wykonania budżetu województwa 
świętokrzyskiego w 2003 roku (załącznik do akt XVII sesji Sejmiku). 
 
Przewodniczący Komisji – zaproponował, aby wobec faktu, że wszyscy obecni 
członkowie Komisji mieli już możliwość wypowiedzenia się na temat sprawozdania na 
wcześniejszych posiedzeniach Komisji w dniu dzisiejszym, nie przeprowadzać 
dyskusji tylko przystąpić do pozytywnego zaopiniowania sprawozdania z wykonania 
budżetu.  
 
Członkowie Komisji nie zgłosili sprzeciwy do propozycji Przewodniczącego. 
 
W przeprowadzonym głosowaniu oddano: 
4 głosy „za”, 
0 głosów „przeciw” 
1 osoba wstrzymała się od głosowania. 
 
Opinia Komisji sporządzona na podstawie wyników głosowania stanowi załącznik 
nr 3 do protokołu.  
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Ad. 2.  
Członkowie Komisji otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
XVI/246/2000 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 16 października 2000 
r. w sprawie ustalenia stawki najniższego wynagrodzenia pracowników zatrudnionych 
w wojewódzkich samorządowych jednostkach organizacyjnych Województwa 
Świętokrzyskiego oraz akceptacji punktu (załącznik do akt XVII sesji Sejmiku). 
 
Wiceprzewodniczący Sejmiku – Pan Ryszard Nagórny – stwierdził, że wartość 
punktu jest konieczna z powodu inflacji. Celem zmian jest urealnienie płac 
pracowników zatrudnionych w wojewódzkich samorządowych jednostkach 
organizacyjnych.  
 
Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji zaproponował 
pozytywne zaopiniowanie tego projektu uchwały.  
 
W przeprowadzonym głosowaniu oddano: 
4 głosy „za”, 
0 głosów „przeciw” 
2 osoby wstrzymały się od głosowania. 
 
Opinia Komisji sporządzona na podstawie wyników głosowania stanowi załącznik 
nr 4 do protokołu.  
 
Ad. 3 i 4  
Członkowie Komisji otrzymali: 

 Informację o realizacji kontraktu wojewódzkiego na lata 2001 – 2003 
(załącznik nr 5 do protokołu) 

 Ocenę stanu przygotowań samorządu województwa do realizacji zadań 
wynikających ze Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju 
Regionalnego (załącznik nr 6 do protokołu). 

 
Z uwagi na fakt, że członkowie Komisji byli obecni przy prezentacji i dyskusji nad tymi 
materiałami, jaka odbywała się na wcześniejszych posiedzeniach komisji 
,Przewodniczący zaproponował przyjęcie ich do wiadomości.  
 
Członkowie Komisji nie zgłosili sprzeciwu do ww. propozycji.  
 
 
Ad. 5. Sprawy różne.  
 
a) Radny Stanisław Lisowski – przypomniał, że Komisja wystąpiła w trakcie prac 
nad projektem budżetu z wnioskiem o zorganizowanie spotkania 
z Parlamentarzystami. Wniosek ten do dnia dzisiejszego nie został zrealizowany.  
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Poinformował, że apelował do obecnych na posiedzeniu Komisji Strategii 
Wiceprzewodniczących i Członka Zarządu o podjęcie prac w celu odbycia takiego 
spotkania.  
 
Przewodniczący Komisji – stwierdził, ze pierwszym etapem powinno być 
wyznaczenie terminu tego spotkania w czasie nie kolidującym z pracami Sejmu.  
 
Marszałek Województwa – Pan Franciszek Wołodźko – poinformował, że Urząd 
Marszałkowski przygotował już trzy tygodnie temu materiał nt. sytuacji gospodarczej 
województwa i najważniejszych jego problemów.  
Jednak przez całe obecne zawirowania nie doszło dotychczas do tego spotkania. 
Wyraził pogląd, że należy poczekać z jego organizacją, przynajmniej do 2 maja tj. do 
czasu załatwienia wszystkich spraw związanych z akcesją Polski do Unii 
Europejskiej.  
 
b) Radny Sławomir Szarek – zadał pytanie, czy realizowany jest wniosek Komisji 
wystosowany do Zarządu na skutek inicjatywy Klubu Radnych LPR o prezentowanie 
na każdej sesji materiału obrazującego wykorzystanie środków unijnych? 
 
Pan Jerzy Strzelec – Dyrektor Departamentu Rozwoju Regionalnego 
i Współpracy z Zagranicą - poinformował, ze wniosek Komisji jest realizowany. 
Materiał taki jest częścią Informacji o działaniach Zarządu Województwa, której 
przyjęcie jest stałym punktem porządku obrad każdej sesji Sejmiku  
 
Innych spraw różnych nie zgłoszono.  
 
Posiedzenie zostało zakończone o godz. 15:00. 
 
 
  
        Przewodniczący Komisji  
Protokół sporządziła:      
M.Solińska –Pela 
                Andrzej Nowak 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




